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Concrete vragen Graag ontvang ik alle stukken m.b.t. het collegevoorstel BenW\3787 
(financiering veldverlichting)
1. De bijlagen 1 t.m 5 (zie onder 10)
2. De concrete verzoeken van RKVB, KSV Horn en TC Grathem.
3. Overzicht ledenaantallen van TC Grathem
4. Overzicht van de rapporten van alle drie de parken waaruit blijkt 

dat het onveilig is. (PS> Bij RKVB is dat bekend maar in Grathem 
en Horn niet).

5. Graag een kopie van het Meerjaren onderhouds en renovatieplan 
2019-2038, zodat duidelijk wordt wat wel en niet in een bepaald 
jaar wordt gerenoveerd.

6. Graag uitleg over het initiatief dat RKVB samen gaat werken met 
TC Baexem en waarom RKVB wel nieuwe verlichting krijgt en TC 
Baexem moet wachten.

7. Waarom is het accommodatiebeleid niet van toepassing? 
Afgesproken is immers dat gezocht wordt naar robuuste 
samenwerking. En dat grote investeringen (ook onderhoud) 
worden afgewogen worden tegen de doelstelling van het 
accommodatiebeleid.

8. In de risicoparagraaf stelt u dat er in alle gevallen sprake is van 
een veiligheidsissue. Zoals onder 4. Gevraagd willen we daar 
duidelijkheid over omdat andere verenigingen in het verleden zelf 
hebben moeten bijdragen omdat vervanging ook daar 
NOODZAKELIJK. Misschien niet vanwege de veiligheid maar wel 
noodzakelijk.

Datum: 10.03.2023Ambtelijk advies

1. Zie bijlagen (vraag 9 en 10 niet in dit document!).
2. Er is geen algeheel inspectierapport;
In Horn kwamen tijdens sterke wind meerdere malen armaturen 
omlaag, tijdens inspectie is gebleken dat de armaturen versleten 
waren en dringend vervangen moeten worden. De huidige armaturen 
zijn niet meer te verkrijgen. In eerste instantie heeft men zich even 



kunnen behelpen met tweedehandse armaturen uit een sloop.
V.w.b. Baexem heeft de verenging bij de toenmalige wethouder 
aangegeven dat de verlichting vervangen moest worden omdat de 
elektriciteitsaansluitingen onveilig en direct toegankelijk zijn ook voor 
kinderen. Vereniging heeft zelf onderzoek uitgevoerd voor vervanging 
door Ledverlichting en toen is door de externe deskundige 
geconstateerd dat bij een mast de elektriciteit bloot lag. Bij andere 
masten is de bedrading vrij toegankelijk voor kinderen. Verder heeft 
enkele maanden geleden kortsluiting plaatsgevonden met schade aan 
de regelkast. Deze is uiteindelijk tijdelijk provisorisch hersteld, omdat 
de hele installatie verouderd is en het passende onderdeel niet meer 
verkrijgbaar. Vernieuwing noodzakelijk.
V.w.b. Grathem heeft Newae in 2019 al geconcludeerd dat de 
verlichting ondeugdelijk is, de spanning op de masten is te groot bij 
wind, vervanging is daarom ook noodzakelijk.
3. TC Grathem per 1-1-2022 147 leden (125 senior, 22 junior);
4. Zie beantwoording vraag 2 en bijlagen 1 t/m 3;
5. Zie bijlage 4;
Het MJOP 2019-2038 is niet vastgesteld door het college. Bij 
noodzakelijke werkzaamheden is wel aandacht besteed aan de 
aanbevelingen als er aandacht werd gegeven aan risico’s. Zoals bij 
TC De Koel in Grathem.
In het Vastgoed en Accommodatie-overleg van 17 januari 2023 is 
duidelijk geworden, dat in  de tweede helft van 2023 ook voor de 
sportcomplexen nieuw beleid ontwikkeld gaat worden in het kader 
van duurzaamheid en doorontwikkeling. Hierin zal aandacht zijn voor 
meerjarige ontwikkelingen. En meer nadrukkelijk ook m.b.t. gebruik 
en onderhoud 
6. Zie voor uitleg inzake Hart voor Baexem de notitie wonen       
Baexem - lekker leven mei 2021, zie bijlage 5. Mede gelet op het 
initiatief om op termijn met voetbalvereniging RKVB tot 
samenwerking over te gaan is de besluitvorming inzake de renovatie 
van de banen van TC Baexem doorgeschoven naar 2023 en in het 
kader van deze samen-werking mee te nemen. Op samenwerking 
van verenigingen binnen Baexem kan niet gewacht worden gelet op 
de urgente veiligheids-risico’s. Vervanging van de huidige verlichting 
geeft geen problemen voor een toekomstige vestiging van de 
tennisclub op het complex. 
7. Zie de beantwoording van vraag 2 en 6;
8. Zie de beantwoording van vraag 2.
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